

PROVINCE OF NEW BRUNSWICK
(NAME OF LOCAL GOVERNMENT)

I, (Name of clerk), of the (name of local government) in the County of (name of County) and Province of New Brunswick, do hereby certify:

That I am the clerk of the said (name of local government), and as such have the custody of the minutes and records of the Council of the said (name of local government) and the Common Seal of the said (specify local government type).

That the requirements of Sections 110 and 111 of the *Community Planning Act* have been complied with in respect of (by-law#).

That hereto attached is a true copy of a by-law entitled (by-law #), enacted by the (name of local government) Council on the (day) of (month), (year).

That I have carefully compared the said by-law with the original and the same is a true copy thereof.

Dated at the (Name of local government.) on the (day) of (month), year).

I certify that the attached document has been compared with the original and is a true copy thereof / J'atteste que le document ci-joint a été comparé à la version originale et qu'il en est une copie conforme.

(Signature)

(name of clerk / nom du greffier/ de la greffière)

(Position title / titre du poste)

(Stamp seal here / sceau ici)

PROVINCE DU NOUVEAU BRUNSWICK
(NOM DU GOUVERNEMENT LOCAL)

Je, (nom du greffier/de la greffière), de (nom du gouvernement local) dans le comté de (nom du comté) et la province du Nouveau-Brunswick, atteste par les présentes ce qui suit :

Je suis (le greffier/la greffière) de (nom du gouvernement local) et, à ce titre, j'ai la garde des procès-verbaux et des registres du conseil de (nom du gouvernement local) ainsi que du sceau de ladite ou dudit (indiquer le type de gouvernement local).

Les exigences des articles 110 et 111 de la *Loi sur l'urbanisme* ont été respectées en ce qui concerne le (n° de l'arrêté).

La pièce ci-jointe est une copie conforme d'un arrêté intitulé (n° de l'arrêté), adopté par le conseil (nom du gouvernement local) le (jour) (mois) (année).

J'ai comparé avec soin ledit arrêté avec l'original et il est conforme à l'original.

Daté à (nom du gouvernement local) le (jour) (mois) (année).